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Motion till Brf Bällstabacken 2 inför årsstämman 2021 
 

Bättre möjlighet till kommunikation med boende via anslagstavla i entrén 

 

Bakgrund  

Det har inom Styrelsen vid upprepade tillfällen diskuterats vilka kanaler Styrelsen bör fokusera på för att 

kommunicera med boenden på bästa sätt. Valet av kanal beror självklart på vad som behöver 

kommuniceras men relevant är också hur boende själva vill ta till sig information relaterat till sitt boende. 

Det har anförts skäl om varför Styrelsen bör frångå användandet av fysisk kommunikation, som 

pappersutskrifter, för att exempelvis bjuda in boende till årsstämman eller upplysa om vårstädningen. Det 

finns självklart legitima och miljömässiga skäl till detta, men alla använder troligen inte hemsidan i den 

utsträckning som krävs för att en anslagslapp inte skulle fylla en viktig funktion för en del boende. Och 

när man ändå sätter upp papperslappar så borde det finnas en anslagstavla för detta. 

 

Mig veterligen så har det till och med beslutats på styrelsemöten (åtminstone 2 år tillbaka i tiden) att för 

att förenkla hanteringen av anslagslappar – där behovet ändå bedöms finnas och vara relevant – låta sätta 

upp en fysisk anslagstavla i respektive entré. 

 

Ett enkelt sätt att slippa ha lappar på entrédörrarna, vore alltså att Styrelsen lät sätta upp en anslagstavla i 

respektive hus, förslagsvis till vänster om postfacken. På en sådan kan sedan Styrelsen kommunicera med 

boende om diverse frågor, sätta upp kallelser till årsstämman, information om vår- och höststädning, om 

att det är dags att ta upp gruset på parkeringsytorna, etc. Alla boende passerar den ytan på väg till sina 

postfack så platsen torde vara ideal.  

 

Givet att förslaget om en anslagstavla antas så skulle Styrelsen också kunna fundera över möjligheten att 

också låta boende kommunicera med varandra om olika angelägenheter via en sådan anslagstavla; någon 

kanske har grejer över hemma som man vill låta byta ägare, etc., men förslag till en sådan användning 

låter jag utebli från den här motionen. 

 

Jag föreslår att Styrelsen skyndsamt låter sätta upp en anslagstavla till vänster om postfacken i hus nr 4 

och 6.  

 

Jag föreslår föreningsstämman att besluta enligt förslaget. 

Stockholm 2021-04-14 

 

Peter Kogg    1001 

____________________________________ ________________ 

Namn    Lgh nr 

 

Förslag till beslut 

 


